
Digital borgerdialog om toiletprioriteringslisten 2024 

Fra facebook:  

 

 

 



 

 

 

 



 

 

Modtagne mails: 

Det er et problem med de få toiletter på havnen. Hvem sniger sig oppe til legepladsen, når ma er 

tissetrængende?  En del besørger på volden eller i vores går Ved Volden. Generelt er det et problem med 

offentlige toiletter i hele byen. 
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